
VERSLAG RAADSLEDENPLATFORM DUO+ 

 

Datum vergadering: 31 mei 2016 

Locatie: Gemeentehuis Uithoorn 

 

Aanwezig 

Namens raad Diemen:  Kai de Haan, Peter Prins, Jaap van Loenen; 

Namens raad Ouder-Amstel: Dirk-Jan Hoekstra, Luuk de Vré, Bart-Jan Wielinga; 

Namens raad Uithoorn:  Daniël Wolffensperger (voorzitter), Iris Theijssen; 

DB Duo+:   Erik Boog (Diemen), Dagmar Oudshoorn-Tinga (Uithoorn), Mieke  

    Blankers-Kasbergen (Ouder-Amstel); 

Duo+:    Frederik van Ardenne, Inge van de Pol, Anne Dijkstra, Tom Schrandt,  

    Maarten Bouwman 

Griffiers:   Hans Nubé (Diemen), Hans van Leeuwen (Uithoorn), Anke Swets  

    (Ouder-Amstel, verslag) 

 

1. Opening – agenda – mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom. 

De klankbordgroep stemt in met de voorgelegde agenda. 

Er zijn geen mededelingen. 

 

2. Evt. keuze voorzitter en twee plaatsvervangend voorzitters raadsledenplatform 

Eerder is hierover gesproken. 

Het raadsledenplatform besluit het voorzitterschap per keer te rouleren, al naar gelang waar de 

vergadering is. 

 

3. Verslag bijeenkomst 10 november 2015 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Stand van zaken Duo+ 

Hierover wordt uitgebreid gesproken. Het DB Duo+ en Duo+ geven een toelichting en 

beantwoorden vragen van de aanwezige platformleden. 

Aan de orde komen onder meer de volgende zaken: 

De opdracht aan Duo+ is een mooie, maar ook ingewikkeld. 

Het gaat om opbouw van de organisatie in combinatie met hoge ambities, onder meer op ICT-

gebied, naast autonome ontwikkelingen zoals de decentralisaties. Daarnaast is er een relatief 

korte voorbereidingstijd geweest. 

Na het bestuurlijke besluit begon het ambtelijke werk voor wat betreft samenvoegen pas; er is 

sprake van veel verschillende processen en systemen. 

Daarnaast wordt er een moderniseringsslag gemaakt voor wat betreft de ICT. 

De huisvesting in drie panden maakt even bij elkaar langslopen lastiger. 

De werkdruk in Duo+ is hoog, het ziekteverzuim zit boven de 8%. Met de Arbodienst wordt er een 

traject opgezet om het ziekteverzuim te verlagen. 

Er is sprake van een weerbarstige, lastige start. 

Om efficiënter en kwalitatief beter te kunnen werken, is het nodig dat processen geharmoniseerd 

worden. 



Duo+ maakt nu, in nauw overleg met het DB Duo+, keuzes, zodat de werkdruk niet verder stijgt. 

Het is de bedoeling dat de keuzes zó worden gemaakt, dat de organisatie rust krijgt en normaal 

kan gaan draaien. Het DB Duo+ komt extra bijeen om Duo+ te steunen bij het maken van de 

keuzes. Het gaat erom, te prioriteren en processen te vergemakkelijken en harmoniseren. Soms 

wordt ook de bestuurlijke keuze gemaakt om van een bepaalde afdeling een tandje minder te 

eisen. 

De reorganisatie maakt dat sommigen om zich heen kijken, of moeten wennen aan bijvoorbeeld 

extra reistijd, een grotere organisatie etc. 

Tevoren was ook voorspeld dat de organisatie door een ‘badkuip’ zou gaan. 

Er is ook veel werk verzet, en er zijn resultaten geboekt. De ICT is gestroomlijnd, er is een betere 

planning en communicatie. 

De ICT-verandering verloopt in stappen. Per 1 januari jl. was dat niet gereed. In de zomer volgt 

nog een grote verandering. Nu zitten op elke locatie ICT’ers om bij problemen snel te kunnen 

helpen. De back-ups zijn naar een nieuwe locatie verhuisd en werken goed. De uitrol van ICT 

heeft ook veel effect op processen; medewerkers moeten leren ermee om te gaan. 

Burger en Buurt draaien goed, de dienstverlening aan burgers en bedrijven is goed doorgelopen. 

De processen zijn ook hier nog niet geharmoniseerd, al begint dat wel te komen. 

De salarisadministratie is inmiddels geharmoniseerd. 

Binnen het MT zijn de taken onlangs wat anders verdeeld. 

Het is zaak, het gewenste tempo af te stemmen op wat de organisatie aan kan. 

Het DB Duo+ geeft aan dat de stappen die gezet worden goed zijn, zij hebben daar vertrouwen in. 

Ze zijn ook gecommitteerd om het tot een succes te maken. Binnenkort komt er een 

tussenrapportage (een notitie) naar de raden. 

 

5. Jaarrekening 2015 Duo+ 

Vanuit Duo+ wordt aangegeven dat het een lastig traject was, waar de organisatie en de 

accountant hard aan hebben gewerkt. Er komt binnenkort een goedkeurende 

accountantsverklaring richting de raden. 

Het platform vindt dit een helder stuk, rijp voor besluitvorming door de gemeenteraden. 

Vanuit Duo+ wordt toegezegd om een begeleidend schrijven te maken met daarin aangegeven 

wanneer er helderheid gegeven kan worden over het benodigde ICT-budget. 

 

6. Stand van zaken voorbereiding begroting 2017 Duo+ 

Het DB Duo+ zit nu middenin het begrotingsproces en volgt dit nauwgezet. Er is een stappenplan 

gemaakt wat, wanneer, hoe aangepakt moet worden. 

Met de provincie is gesproken over het proces. 

De begroting kan kort na het zomerreces worden gepresenteerd, tijdig vóór de gemeentelijke 

begrotingen. Er komt ook een meerjarenbeeld in te staan. 

   

7. Nota reserves en voorzieningen Duo+ 

Het bouwwerk/format ligt nu voor. De vulling gaat via DB en raden. 

Momenteel ligt er een raadsbreed besluit voor geen vulling; op een later moment kan anders 

worden besloten. 

Het platform vindt het stuk rijp voor besluitvorming door de gemeenteraden. 

 

 



8. Aanbesteding accountant 

De verschillende mogelijkheden worden kort besproken, met hun voor- en nadelen. 

 

Na afloop van de vergadering spreken de aanwezige raadsleden hierover door, en besluiten om 

vanuit het raadsledenplatform aan de drie gemeenteraden te adviseren om voor optie 2 te kiezen, 

op basis van de adviezen van de Auditcommissies. Optie 2 kan rekenen op steun in alle drie de 

raden. 

De griffiers zullen een raadsvoorstel hiertoe voorbereiden en het als hamerstuk voorstellen voor 

de commissie- en raadsvergaderingen van juni. 

 

Het DB Duo+ zal zo snel mogelijk uitzoeken wanneer de verschillende accountantscontracten 

aflopen en dit laten weten. 

 

Vervolgens kan de Europese aanbesteding worden gestart (met al dan geen tijdsdruk), 

ondersteund door de Stichting RIJK. 

De betrokkenheid van de raden krijgt vorm door vanuit iedere Auditcommissie 2 of maximaal 3 

leden af te vaardigen. 

 

9. Rondvraag en sluiting 

Er zijn geen punten voor de rondvraag. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

De volgende bijeenkomst van het raadsledenplatform wordt voorzien voor de maand september, 

als de begroting er is. 

 

 

- o - 


